

DIVIDING MACHINE SERIES

分装机系列



100G 颗粒/粉末分装机
GRANULE/POWDER FILLING MACHINE

技术参数 / Technical Parameters

电压	Voltage	220v
功率	Power	80w
分装范围	Packaging Range	10-100g可调节
分装精度	Dispensing Accuracy	2g 视不同的产品
分装速度	Dispensing Speed	10-25次/分钟 视不同产品
料斗容量	Hopper Capacity	3kg
整机重量	Total Weight	8kg

性能及特点 / Performance and Features

改装版分装机，可以分装细粉末，称重斗安装一个震动电机，机械在出料的时候称重斗会震动，可使粉末不会黏在称重斗里面，可自动称重计量分装，多功能化分装，适合物品种类很多，三级震动下料快、中、慢震动等级可调节，全智能化操作，操作简易方便，不锈钢外观设计，外观精美高端，采用红外线感应开关感应遮挡放料，快捷方便。精密电子传感器电子，误差小、精度高。可袋装、灌装，一分钟10-25包左右，2-100克定量，之间克数可任意在电脑板上设计定克数。

Modified version of the sub-installed, you can fine powder packing, weighing hopper install a vibration motor, mechanical load in the bucket when the material will vibrate, can not stick powder weighing hopper which can be automatically loaded weight measurement points, multi-functional packaging, suitable for many types of goods, three vibration fast cutting, medium and slow vibration level can be adjusted to facilitate the entire intelligence operation, ease of operation, stainless steel design, the appearance of fine high-end, with infrared sensor switch sensor cover stalls discharge, fast and convenient. Precision electronic sensor electronics, small error and high accuracy. Can bags, filling about one minute package 10-25, 2-100 grams quantitative, between the number of grams can be arbitrarily set in the PC board design above a few grams.

性能及特点 / Performance and Features

可以动定量称重食品、茶叶、大米、杂粮、种子、药品、狗粮、特产、电子五金等颗粒状、粉末状25-999克的物品，采用脚踏式开关下料。

You can move quantitative weighing food, tea, rice, grains, seeds, medicines, dog food, specialty, electronic hardware and other granular, powdered 25-999 grams of goods, the use of the material under the foot switch.

技术参数 / Technical Parameters

电压	Voltage	220v
功率	Power	200w
分装范围	Packaging Range	25-999g可调节
分装精度	Dispensing Accuracy	2g 视不同的产品
分装速度	Dispensing Speed	10-25次/分钟 视不同产品
料斗容量	Hopper Capacity	5kg
整机重量	Total Weight	35kg
外形尺寸	Dimensions	363x653x1370mm



500G 颗粒/粉末分装机
GRANULE/POWDER FILLING MACHINE



999G 颗粒/粉末分装机
GRANULE/POWDER FILLING MACHINE